

# Polisi Leverage dan Margin

Tradomart SV Ltd.

Ogos 2018

Sekatan Hak Milik:

Dokumen terkawal adalah harta Tradomart SV Ltd. sebarang pendedahan, penghasilan semula atau penghantaran kepada pihak yang tidak

Dibenarkan tanpa kebenaran bertulis terlebih dahulu dari Tradomart SV Ltd. adalah dilarang.

## PENGENALAN

Tradomart SV Ltd. adalah sebuah syarikat yang diperbadankan di bawah Undang-Undang Saint Vincent dan Grenadines dengan Nombor Pendaftaran 23071 IBC 2015 yang beribu pejabat di Shamrock Lodge, Murray Road, Kingston St. Vincent & the Grenadines dan memberikan pelaburan dan Perkhidmatan Tambahan (selepas ini "Syarikat") kepada Pelanggannya melalui Platform Perdagangan. Untuk maklumat lebih lanjut sila layari [www.forexmart.com](http://www.forexmart.com)

## SKOP

Dasar Leverage dan Margin ini ("Polisi") menetapkan bagaimana kami menetapkan tahap dan prosedur leverage dan margin semasa anda berdagang dalam Tukaran Asing dan Kontrak Perbezaan ("CFD") dengan kami. Tujuan Polisi ini adalah untuk menerangkan aspek-aspek utama perdagangan leverage dengan margin dan tahap leverage yang kami sediakan. s. Ini juga menggariskan kesan pada margin dan akaun anda di mana pergerakan pasaran negatif.

## KOMITMEN SYARIKAT

Melayan Pelanggan dengan adil adalah penting bagi budaya dan suasana korporat kami. Syarikat mempunyai tugas untuk bertindak dengan jujur, adil, profesional dan demi kepentingan terbaik pelanggan semasa berurusan dengan mereka.

Berkaitan dengan Leverage dan Margin, Syarikat memerlukan :

- Untuk memperhatikan asas prestasi fundamental instrumen kewangan, termasuk volatiliti bersejarah, kedalaman kecairan pasaran dan jumlah perdagangan, permodalan pasaran penerbit dan negara penerbit instrumen kewangan yang mendasari, kemampuan kita untuk melindungi risiko pasaran dan politik umum dan ekonomi persekitaran. Kami menyesuaikan dan mengkalibrasi pemboleh ubah di atas dalam menentukan tahap leverage yang kami tawarkan untuk kelas aset atau instrumen kewangan;

- Memandangkan kami secara efektif memberikan leverage yang anda jual, dengan mempertimbangkan selera pengurusan risiko dan keupayaan menanggung risiko kami sendiri dan mempunyai dasar, prosedur dan amalan untuk menguruskan (terutamanya) risiko pasaran kami yang berasal dari leverage dan margin trading tersebut oleh pelanggan kami;

## **FAKTOR YANG DIPERTIMBANGKAN**

Syarikat mengambil kira faktor-faktor berikut semasa menentukan leverage maksimum yang dibenarkan: kekuatan kewangan, pengetahuan kewangan, pengalaman perdagangan dan gaya perdagangan Pelanggan.

## **NISBAH LEVERAGE UNTUK KELAS ASET BERBEZA DAN INSTRUMEN KEWANGAN**

Kami membolehkan anda memperdagangkan CFD melalui laman web kami dan mana-mana platform perdagangan mudah alih. Syarikat menawarkan pelbagai kategori keperluan margin bergantung pada aset tertentu agar pelanggan dapat menguruskan pendedahan akaun dengan cara yang lebih cekap semasa pasaran tidak menentu. Idea utama adalah untuk melindungi akaun pelanggan dengan memerlukan keperluan margin yang lebih rendah untuk instrumen yang tidak mudah berubah dan keperluan margin yang lebih tinggi untuk instrumen mudah berubah yang lebih tinggi. Konsep ini digambarkan di bawah.

CFD berkaitan dengan kelas aset asas dan instrumen kewangan. Kami menetapkan di sini di bawah kelas ini bersama dengan tahap leverage maksimum yang kami sediakan melalui platform perdagangan kami:

Margin Collected at opening transactions referred to Financial Instruments Listed in			
(Values Expressed as % of the nominal value of open positions)			
	FX Pairs	Metals	Shares
Investors	0.2%	1%	5%

Maximum Leverage at opening transactions referred to Financial Instruments Listed in			
(Values Expressed as Maximum Leverage Granted per Category)			
	FX Pairs	Metals	Shares
Investors	1:500	1:100	1:20

**Pasangan FX:** Semua pasangan mata wang.

**Logam :** Pasangan mata wang disusun dengan salah satu daripada berikut: XAU, XPT, XAG.

**Saham:** Semua saham.

**Perhatikan bahawa bidang kuasa tertentu menerapkan had nisbah leverage tanpa mengira kategori pelanggan runcit menjadi Berpengalaman atau Kurang Berpengalaman: leverage maksimum untuk pelanggan dari Poland ditetapkan pada 1: 100, dengan margin 1 peratus. Pelanggan dari Malta terhad dengan leverage maksimum 1:50 jika pelanggan dikategorikan sebagai runcit, dan 1: 100 untuk pelanggan runcit yang memilih untuk diperlakukan sebagai pelanggan profesional.**

#### SYARAT UTAMA - LEVERAGE TRADING AND MARGIN

- **Apa itu Perdagangan Leveraged?**

Berdagang dengan modal leverage bermaksud anda dapat memperdagangkan jumlah yang jauh lebih tinggi daripada dana yang anda laburkan, dimana hanya berfungsi sebagai margin. Leverage yang tinggi dapat meningkatkan potensi pengembalian secara signifikan, tetapi juga dapat meningkatkan potensi kerugian. Lihat penjelasan di bawah mengenai "Perlindungan Imbangan Negatif" kami di mana kami menjamin bahawa anda tidak boleh kehilangan lebih banyak dana daripada apa yang anda laburkan.

**Contoh:** Sekiranya leverage adalah 1:20 dan jika anda sebagai pelanggan kami mempunyai \$ 1,000 dalam akaun anda, ini bermakna anda sekarang boleh membuka perdagangan bernilai \$ 20,000

- **Apa itu Spread?**

Spread adalah perbezaan antara harga Bid (harga jual) dan harga Ask (harga beli) CFD. Contoh: Sekiranya harga untuk pasangan EURUSD adalah 1.2910 berbanding 1.2913, maka spread adalah 3 pip.

### • **Apakah Margin Awal / yang diperlukan?**

Juga dikenali sebagai Keperluan Margin Permulaan, Margin Permulaan adalah peratusan harga instrumen kewangan yang anda, sebagai pelanggan, perlu bayar dengan wang anda sendiri. Keperluan ini pada dasarnya adalah jumlah jaminan yang diperlukan untuk membuka kedudukan margin.

Required Margin atau Margin Required merujuk kepada jumlah yang anda perlukan untuk membuka dan mengekalkan kedudukan, sebagai tambahan kepada kerugian awal yang akan berlaku kerana spread. Margin yang Diperlukan berasal dari formula berikut:  $(\text{Amaun} * \text{Harga Instrumen}) / \text{Leverage} + (\text{Jumlah} * \text{Spread})$ .

Contoh: berdagang 3 lot EUR / USD menggunakan leverage 1: 200 dengan akaun dalam USD, ukuran perdagangan: 300,000 dan kadar pertukaran mata wang akaun: 1.13798 akan mempunyai margin yang diperlukan USD 1706.97 dikira  $300,000 / 200 * 1.13798 = \$ 1706.97$ .

### • **Apa itu Ekuiti?**

Secara ringkas, Ekuiti boleh didefinisikan sebagai nilai portfolio anda dengan kami. Secara efektifnya adalah nilai dana anda dengan Syarikat (dimana pada bila-bila masa termasuk keuntungan dan kerugian yang direalisasikan) ditambah keuntungan dan kerugian yang belum direalisasikan pada kedudukan anda berdasarkan penilaian sebut harga terkini mereka.

### • **Pengenalan Tahap Margin**

Tahap Margin menunjukkan seberapa dekat akaun anda dengan panggilan margin. Ia dikira sebagai Ekuiti / Margin Permulaan dan biasanya ditunjukkan dalam “%”. Apabila tahap margin menurun, akaun anda menghadapi peningkatan risiko pembubaran. Kami menyebutnya sebagai Tahap Close Out (stop out) dan menerangkannya lebih jauh di bawah. Anda dinasihatkan agar sentiasa memantau tahap margin ini. Walaupun kami mungkin dari semasa ke semasa menghantar pemberitahuan mengenai Tahap Margin anda yang mencapai tahap tertentu, anda diingatkan bahawa di bawah Perjanjian antara anda dan kami adalah tanggungjawab anda untuk memantau setiap tahap margin dan mengambil tindakan yang relevan.

Tindakan relevan yang boleh anda lakukan untuk memulihkan Margin Level anda termasuk :

- Menutup atau melindungi beberapa kedudukan terbuka anda;
- Menyimpan lebih banyak dana yang dapat membantu purata kedudukan anda.

Sila ambil perhatian bahawa kami tidak memberikan nasihat untuk keputusan dan tindakan perdagangan yang anda ambil, termasuk berkenaan dengan tindakan yang mungkin anda lakukan untuk memenuhi syarat-syarat Tahap Margin seperti yang kami rujuk di atas.

- **Apa itu bebas Margin?**

Bebas margin adalah jumlah dana yang anda ada untuk digunakan sebagai margin awal untuk kedudukan baru. Ini dikira dengan mengurangkan margin yang digunakan untuk kedudukan terbuka semasa anda dari Ekuiti anda.

- **Apa yang digunakan Margin?**

Margin Terpakai menunjukkan jumlah margin yang digunakan oleh kedudukan terbuka semasa anda. Ia dikira dengan menambahkan margin awal dari semua kedudukan terbuka anda.

Contoh: Anda membuka kedudukan 10,000 EURUSD pada 1.1175.

Menganggap bahawa syarat margin awal adalah 5% (iaitu leverage 1:20). Margin yang digunakan untuk kedudukan anda dikira seperti berikut:

$$10,000 / 20 + 10,000 * 0,0002 = € 560,02$$

Di samping itu, anda membuka kedudukan 10,000 EURCHF pada 1.1725.

Menganggap bahawa syarat margin awal adalah 5% (iaitu leverage 1:20). Margin yang digunakan untuk kedudukan anda dikira seperti berikut:

$$10,000 / 20 + 10,000 * 0,0002 = € 560,02$$

Oleh itu, jumlah Margin Terpakai yang anda lihat dalam akaun anda dengan kami adalah  $560.02 + 560.02 = € 1004$ .

- **Apa itu Margin Call dan Margin Stop-out?**

Walaupun setiap pelanggan bertanggungjawab sepenuhnya untuk memantau aktiviti akaun perdagangan mereka, Syarikat kami mengikuti polisi panggilan margin untuk menjamin bahawa risiko maksimum anda tidak melebihi ekuiti akaun anda.

Sebaik sahaja ekuiti akaun anda jatuh di bawah 30% margin yang diperlukan untuk mengekalkan kedudukan terbuka anda, kami akan berusaha untuk memberitahu anda dengan panggilan margin yang memberi amaran bahawa anda tidak mempunyai ekuiti yang mencukupi untuk menyokong kedudukan terbuka.

Sekiranya anda seorang pelanggan yang terbiasa dengan perdagangan telefon dan kami merasakan bahawa anda tidak dapat mengekalkan kedudukan terbuka anda, anda mungkin menerima panggilan margin dari pedagang kami, menasihati anda untuk mengekalkan jumlah yang mencukupi untuk mengekalkan kedudukan terbuka anda.

Tahap stop-out merujuk kepada tahap ekuiti di mana kedudukan terbuka anda ditutup secara automatik. Untuk akaun perdagangan yang dimiliki oleh pelanggan runcit, tahap stop-out adalah 10%.

Sila ambil perhatian bahawa kami berhak mengubah mengikut kehendak kami sendiri syarat-syarat margin tanpa pemberitahuan terlebih dahulu kepada anda, berdasarkan turun naik pasaran yang

sebenarnya atau yang dijangkakan (menurut pendapat kami) atau pandangan kami mengenai keadaan pasaran secara umum.

#### **PERLINDUNGAN BAKI NEGATIF**

Kami menawarkan semua Perlindungan Baki Negatif pelanggan Runcit kami. Ini bermaksud pelanggan kami tidak akan kehilangan lebih banyak daripada jumlah yang mereka laburkan dengan kami.

#### **KEPENTINGAN KONFLIK**

Syarikat diminta untuk mewujudkan, melaksanakan dan mengekalkan kepentingan konflik yang efektif yang akan menentukan prosedur yang dilaksanakan oleh Syarikat untuk mengenal pasti dan mengurus dan mengawal secara bertanggungjawab dan, jika perlu, mendedahkan kepentingan konflik yang timbul berkaitan dengan perniagaannya. Untuk maklumat lebih lanjut, sila rujuk polisi Konflik Kepentingan Syarikat.

#### **MENAWARKAN CFD DALAM BIDANG KUASA TERTENTU**

CFD tidak layak dijual di bidang kuasa atau negara tertentu. Polisi ini tidak ditujukan kepada bidang kuasa atau negara mana pun yang termasuk dalam Bidang Kuasa Larangan Syarikat kerana ini ditentukan dalam Perjanjian Perkhidmatan Pelaburan. Polisi ini bukan merupakan tawaran, jemputan atau permintaan untuk membeli atau menjual CFD.

#### **BAHASA TERPAKAI**

Sila ambil perhatian bahawa di mana anda telah diberi salinan Polisi ini selain dalam bahasa Inggeris, Polisi tersebut diberikan kepada anda untuk tujuan maklumat sahaja. Versi Bahasa Inggeris dari Polisi ini adalah versi yang sentiasa mengikat Syarikat.